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Αρκεί να είμαστε σταθεροί
Μητροπολίτης Χαλεπίου Παύλος Yazigi

Ο 

Θεός δεν απαντά πάντοτε στις προσευχές μας κατά τα μέτρα της ανθρώπινης 
λογικής, αλλά κατά το θέλημά Του για την σωτηρία του ανθρώπου. Αρκεί να 

https://www.pemptousia.gr/author/mitropolitis-chalepiou-pavlos-yazigi/
https://www.pemptousia.gr/author/mitropolitis-chalepiou-pavlos-yazigi/
https://www.pemptousia.gr/?attachment_id=136050


είμαστε σταθεροί στη δέηση και στην ελπίδα, και ο Θεός θα καθορίσει την στιγμή 
της επέμβασής Του για τη σωτηρία μας.

Μητροπολίτης Χαλεπίου Παύλος

http://bitly.com/2b4Py6I 

http://bitly.com/2b4Py6I


